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Plats KS-salen/Hållbarheten, Stadshuset 

Sammanträdestid 2024-09-05, kl. 13:30-15:45

Närvarande

Ledamöter Ulrika Bertilsson, KS, ordförande, Falkenbergs kommun
Lars Fagerström, SN, Falkenbergs kommun
Maria Larsson, KFT, Falkenbergs kommun
Gun Engström, vice ordförande, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen
Per Andersson, SRF Varberg-Falkenberg
Kjell Karlsson, SRF Varberg-Falkenberg
Karin Östergren, NHR Varberg - Falkenberg 

Ersättare Jarl Carlsson, Hörselskadades Riksförbund, HRF Falkenberg
Leif Eskelid, DHR

Tjänstepersoner Lina Österhult, kommunsekreterare
Mikael Gardestrand Bengtsson, utvecklingsledare § 34
Linda Larsson, gata- och trafikchef § 35

Paragrafer §§ 34-48

Justering Ordföranden och Gun Engström

Digitala underskrifter Ordförande Ulrika Bertilsson
Justerare Gun Engström  

Protokollet justerat 2024-09-10
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§ 34 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 35 Val av justerare
 Till justerare väljs Gun Engström. 

§ 36 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 37 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 38 Dialog om tillgänglighet och funktionsrätt i Agenda 2030

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Mikael Gardestrand Bengtsson informerade om Agenda 2030 samt arbetet med 
funktionsrättsfrågor i nulägesanalysen. Rådet får gärna bidra med statistik, underlag 
eller synpunkter till nulägesanalysen, främst för de mål som bevakar 
funktionsrättsfrågor:

1. Mål 4 – Utbildning av god kvalitet
2. Mål 8 – Anständiga arbetsvillkor och ekonomisk tillväxt
3. Mål 10 – Minskad ojämlikhet
4. Mål 11 – Hållbara städer och samhällen

- Önskemål från KFRR om en ny tillgänglighetsinventering. 
- Önskemål om att inga konsulter används som inte är utbildade/certifierade. 

Skallkrav skall ställas i upphandlingen. 
- KFRR föreslår att kommunen inför en visselblåsfunktion gällande 

funktionsrättsfrågor i kommunen.  
- Fråga från KFRR hur många anställda Falkenbergs kommun har med lönebidrag?
- KFRR anser att kommunen borde anställa en tillgänglighetskonsult/konsulent. 

I hållbarometern kan du läsa hur kommunen ligger till i förhållande till de 17 globala 
målen: https://falkenberg.hallbarometern.se/

Synpunkter på analysen av målen skickas till Mikael.Gardestrand-
Bengtsson@falkenberg.se innan 20 september, efter det till sekreteraren.  
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§ 39 Information från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen 

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Linda Larsson informerade om aktuella ärenden för KFT-nämnden. Till exempel 
äskande av medel till gång- och cykelvägar, ny riktlinje för trottoarpratare, 
slutredovisning av tillgänglighet i centrum och tillgänglighetsanpassning av 
busshållplatser tillsammans med Hallandstrafiken. 
 
Fråga från förvaltningen om platser i Falkenberg som rådet anser behöver byggas om 
för att göras tillgängliga. KFRR önskar få fråga skriftligt och återkoppling kan ske 
tidigast på nästa möte.  

KFRR har sett över tillgänglighetsmiljön utanför Argus. De har bland annat synpunkter 
på:  
- Avsaknad av räcke vid trappa och avsaknad av gångstråk. 
- Ramper saknar handledare och avåkningsskydd.  
- Avsaknad av varningsplattor. 

Informationen skickas till kultur-, fritids- och teknikförvaltningen. KFRR visade bilder 
på bra och dåliga exempel på gång- och cykelväg. 

Fråga till kommunstyrelsen om trottoarpratare och klädställ på gatorna. 

§ 40 Frågor och önskemål från KFRR

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Frågor från KFR om:

- Önskemål om att en badplattform blir tillgänglighetsanpassad.
- Önskemål enkelt avhjälpta hinder. 

o KFRR har inte resurser att återkomma med synpunkter med kort varsel. 
o Önskemål har tidigare getts till KFT att genom GIS markera platser där 

tillgängligheten behöver åtgärdas. 
- Önskemål att rådet kallar till ett gemensamt möte där funktionsrättsföreningar 

möter politiker. 
- Önskemål att representant från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen deltar 

på samtliga möten med KFR. 
- Önskemål att KFR deltar på ett möte med KFT-nämnden och presenterar sig.

Se ärendelistan för aktuella uppdateringar. 
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§ 41 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR

Ärendet utgår. 

§ 42 Rapport från kommunstyrelsen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden informerade om ärenden från kommunstyrelsens möte. Kommunstyrelsen 
avslog en motion om valfrihetssystem för hemtjänst enligt lagen om valfrihetssystem 
(LOV). Ärendet ska beslutas i KF. 

§ 43 Rapport från socialnämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lars Fagerström rapporterade från socialnämnden. En inspektion av Humanas 
äldreboende vid stationen har genomförts som visat på en del brister. 

§ 44 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

 Ärendet utgår.

§ 45 Remisser att behandla 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inga remisser har inkommit sedan det senaste mötet. 
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§ 46 Ärendelista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ärendelistan är uppdaterad.

 § 47 Inbjudan av gäster till kommande möten  

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet
Till nästa möte har Linnéa Severinsson och Andreas Mellerstedt bjudits in att informera 
om Tröingeskolan och det nya badhuset. 

KFRR önskar bjuda in kommunråd och oppositionsråd bjuds in till ett senare möte. 

§ 48 Övriga frågor

- Inbjudan till samverkansträff mellan funktionshinderrådens arbetsutskott i 
Halland och länsstyrelsen. 

- Information om rapport för inventering av tillgänglighet i stadshuset kommer 
hanteras på möte först näst år. KFRR önskar en visning av de publika delarna i 
stadshuset innan KFT beslutar om åtgärder. 

- Förslag på datum för studiebesök på Tröingsskolan i december är skickat till 
projektledaren.

- På nästa möte beslutas tidsplan för KFR:s möten för 2024. Eventuella 
synpunkter på dagar som funkar bättre/sämre mejlas till sekreteraren. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Vice ordförande: Gun Engström Ordförande: Ulrika Bertilsson
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: GUN KRISTINA ENGSTRÖM
Date: 2024-09-12 09:22:34
BankID refno:  67cbbeca-ebe1-474f-8a95-8b1209bc8f57

Signed by: Ulrika Maria Bertilsson
Date: 2024-09-10 13:08:20
BankID refno:  8a51beb0-da52-4800-9677-8f0c2d41b8d4


